
 Z á p i s č. 7/2022
z jednání výboru TJ Kotva Braník dne 22.11.2022

        Přítomni: Tomáš Michal, Lucie Raab, Petr Laník, Petr Plašil

Omluveni: Štěpán Chromovský

     

         B/ Ekonomické informace 

1/7 Dotace 2022  - stav

1) NSA - Provoz a údržba 2022 - čeká se na oznámení
2) NSA - Můj klub 2022 - získali jsme 210 060 Kč - pro oddíly s mládeží TOM, Kanoepolo - probíhá

vyúčtování
3) Dotace NSA - Regionální sportovní infrastruktura - podáno na Modernizaci loděnice TJ Kotva

Braník
4) Vypsaná dotace Můj klub 2023 do 31.11.2022, 12:00 - připravujeme pro oddíl Kanoepolo
5) Vypsaná dotace Hlavní město Praha 2023 do 19.12.2022 - připravujeme
6) Čekáme na vyhlášení dotace Praha 4 2023 - sport
7) Probíhá vyúčtování dotace od Praha 4 pro rok 2022 na pořízení sportovního materiálu

5/2 Převzetí pronájmu po Slavii a rozšíření pozemků pro TJ Kotva Braník

Proběhla osobní schůzka s p. Ciprou ohledně administrativních záležitostí, členské základny, užívání
pozemků k volnočasovým a sportovním aktivitám současnými subjekty (volejbal, Dům dětí a mládeže Praha 4)
a potřebných kroků k tomu, abychom převzali pronájem pozemků současné Slavie.

- Platnost smluv budeme směřovat na začátek roku 2023

C/ Ostatní 

Výroční schůze delegátů TJ Kotva Braník

Výbor TJ rozhodl, že výroční schůze se bude konat v pondělí 23.1.2023 od 18:00.

Prosíme všechny delegáty, aby si tento datum dali do svých diářů.

Pozvánka a program budou rozeslány na emaily výborů jednotlivých oddílů.

Předpokládaný program:

- Schválení rozpočtu pro rok 2023
- Dovolba zbývajících 2 míst do Výboru TJ (prosíme zájemce, aby se v případě zájmu přihlásili na

email vybor@kotvabranik.cz do 13.1.2023)

D/ Oddíly

5/4 VTJ schvaluje členství v TJ : Vendula Müllerová (OVT), Julie Růžičková

 Příští schůze VTJ bude 1.12.2022 v 18:30.

Zapsal: Lucie Raab
Schválil: Tomáš Michal
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